
This Riot Games ("RG") Virtual Currency (“VC”) code (this “Code”) permits you to purchase VC to the 
value of the amount printed on the front of this Code for use only at the Riot Games online stores and Riot 
Games clients listed at prepaidcards.riotgames.com. Except as required by law, the value of this Code will 
not be replaced if lost, stolen, destroyed or used without permission. For the full terms and conditions 
governing the use of this code, please visit prepaidcards.riotgames © 2023 Riot Games, Inc. LEAGUE OF 
LEGENDS, TEAMFIGHT TACTICS, LEGENDS OF RUNETERRA, and VALORANT are trademarks, 
service marks, and/or registered trademarks of Riot Games, Inc. CONDITIONS GÉNÉRALES 
D'UTILISATION La carte Monnaie virtuelle (« MV ») de Riot Games (« RG ») (la présente « Carte ») vous 
permet d'acheter de la monnaie virtuelle pour la valeur du montant imprimé sur son recto, utilisable 
uniquement dans les boutiques en ligne Riot Games et auprès des clients Riot Games répertoriés sur 
prepaidcards.riotgames.com. Excepté dans les cas où la loi l'impose, la valeur de la Carte n'est pas 
remplacée si cette dernière est perdue, volée, détruite ou utilisée sans autorisation. L'intégralité des 
conditions générales régissant l'utilisation de la présente Carte est consultable sur notre site 
prepaidcards.riotgames © 2023 Riot Games, Inc. LEAGUE OF LEGENDS, TEAMFIGHT TACTICS, 
LEGENDS OF RUNETERRA et VALORANT sont des marques, des marques de service et/ou des marques 
déposées de Riot Games, Inc.


